



ENROLMENT FORM

The Montessori Days of Neuchâtel 2018

Please enrol by post using the following form or by e-mail info@swissmontessoricentre.ch stating your contact details and the day(s) of attendance. Enrolment will be accepted up to 7 days before the start of the conference, and is guaranteed upon receipt of payment of fees in full by the due date.

- Conference Friday 23 and Saturday 24 March 2018: CHF 150.-
Only Saturday 24 March 2018 CHF 120.-

10% discount for students

Saturday lunch has been reserved for all delegates in a restaurant in Neuchâtel and is included in the price

Name.....
Address.....
Telephone.....
Enterprise.....
E-mail.....

ALL LECTURES WILL BE HELD IN ENGLISH AND FRENCH

BANK ACCOUNT
ELISABETH HOUWELING - SWISS MONTESSORI CENTRE
IBAN: CH80 0029 0290 5160 2101 M
BIC: UBSWCHZH80A
www.swissmontessoricentre.ch



FEUILLE D'INSCRIPTION

The Montessori Days of Neuchâtel 2018

Prière de vous inscrire en complétant le formulaire ci-après. Veuillez-nous le faire parvenir par courrier postal ou e-mail info@swissmontessoricentre.ch en veillant à indiquer vos coordonnées de contact et les jours de présence. L'inscription sera acceptée jusqu'à 7 jours avant le début de la conférence et est garantie en montrant votre reçu de paiement dans les délais impartis.

- Conférence vendredi 23 et samedi 24 mars 2018 : CHF 150.-
Uniquement samedi 24 mars 2018 CHF 120.-

10% rabais pour étudiants

Le repas de midi du samedi est inclus dans le prix et réservé pour tous les participants dans un restaurant à Neuchâtel

Nom.....
Adresse.....
Téléphone.....
Entreprise.....
E-mail.....

TOUTES LES CONFÉRENCES SERONT EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS

BANK ACCOUNT
ELISABETH HOUWELING - SWISS MONTESSORI CENTRE
IBAN: CH80 0029 0290 5160 2101 M
BIC: UBSWCHZH80A
www.swissmontessoricentre.ch

